
Protokoll

Föräldraföreningsmöte	2019-01-28
Närvarande:	Sara	Jägermo,	Anders	Berg,	Veronica	Lönnborg	samt	Anna	Strand	(rektor)	under	
punkt	2.

1. Val	av	sekreterare
Veronica	Lönnborg	valdes	Jll	sekreterare	för	mötet

1. Avstämning	med	skolledningen.
a. Skolans	ekonomi:	TuL	ekonomiskt	i	kommunen	generellt	och	drabbar	många	

skolor	hårt.	Vår	skola	har,	trots	tydliga	förhållningsregler	från	kommunen,	tagit	
in	vikarier	i	nödfall	för	aP	garantera	barnens	säkerhet.	Anna	kan	i	nuläget	inte	
meddela	de	direkta	effekterna	för	vår	skola	men	hoppas	informera	inom	kort.

b. Anna	sammankallar	Jll	eP	möte	för	årskurs	4:a	för	aP	stämma	av	med	elever	
och	föräldrar	kring	tankar	på	årskurs	5-6.	

c. Krokar	för	väskor	vid	lämning	utomhus:	Anna	återkommer	om	när	de	beräknas	
säPas	upp.

d. 	Västar	vid	uVlykt	som	skulle	köpas	in:	Anna	återkommer	om	varför	dePa	inte	
köpts	in.

e. Flera	klagomål	kring	städning	på	skolans	toalePer	har	framförts.	Anna	
kontrollerar	städavtal.	Städning	varannan	eller	varje	dag?	Anna	återkommer	vad	
som	gäller.	

2. Ekonomi
Då	Jessica	inte	var	på	plats	utgick	punkten.

1. Kommande	ak9viteter/ansvar/status

a. KlassakJviteter	–	

i. Vårdisco,	
arrangeras	av	5:orna.	Ingen	mer	info	i	nuläget.

ii. Skolavslutarfest
Skolavsslutarfest	arrangeras	av	åk	4	och	Jenny	Svärd	har	meddelat	aP	
planeringen	är	igång

b. Uppföljning	checklista	för	samtliga	FF	akJviteter

i. Höstdisco	(Johanna)

ii. 	Skolavslutarfest	(Johanna)

iii. Skolstartsfika	(Johanna)

iv. Vårdisco	(Johanna)

Johanna	var	ej	på	plats	så	punkten	utgick.



Nästa	möte	–	Årsmöte	–	är	11	mars.	FF	bjuder	på	tårta!	


